
















BRESTOV OBZORNIK 

Iz drugih lesarskih kolektivov 
LESNA INDUSTRIJA SKOF

JA LOKA je letos zacela izva
iati svoje montaine hise v ZR 
Nemcijo. Posel za Nemcijo 
tece preko Lesnine oziroma 
njene firme Lesco iz Miinch
na. ze leta 1985 pa so zaceli 
preko Slovenijalesa izvaiati v 
Avstrijo. Za Avstrijo so izde
lali v letu 1985 stiri hise, lani 
trinajst, letos pa do sedaj de
set. Za Nemcijo so letos po· 
stavili osem hiS. Rok dobave 
in kakovost sta glavna dejav, 
nika za uspesen izvoz, vendar 
tudi pri izdelavi his ni vedno 
vse tako kot bi moralo biti; 
vendar pa moramo vse, kar 
zagresimo, popraviti sami . .. 

Delovna organizacija SLO
VENIJALES TRGOVINA bo 
predvidoma novembra letos 
odprla na Dunaju prvo lastno 
maloprodajno trgovimo s po
histvom. Nova trgovi.na bo 
rezultat odlocitve, da organi
zirajo prodajo pohistva ter 
stanovanjske opreme i: lastni
mi maloprodajnimi trgovina
mi v tujini. 

V septembru je delovno or
ganizacijo obiskal D . . Johnson, 
predsednik amerisko-jugoslo
vanskega ekonomskega sveta. 
V pogovoru so se dotaknili 
predvsem nacrtov, ki jih ima 
delovna organizacija v izvozu 
na ameriSki trg, med drugim 
tudi o odpiranju lastnih ma
loprodajnih trgovin s pohiSt
vom na ameriSkem trgu . 

Konec oktobra je DO SLO
VENIJALES - TRGOVINO 
obiskal jugoslovanski velepo
slanik v Kanadi dr. Vladimir 
Pavicevic. Sprejel ga je gene
ralni direktor delov.ne organi
zacije dr. Matija skof s sode
lavci. Ob tej priloznosti je 
tekla beseda 0 nacinu sode
lovanja in prisotnosti nase de
lovne organizacije na kanad
skem trgu ter o moznostih za 
siritev sodelovanja. 

LESNINA je odprla dve no
vi poslova1nici s pohiStvom in 
opremo za dom v Somboru 
in K.ragujev:cu. 

Mesto Sombor in pripadajo
ce gravitacijsko obmocje je 
zaradi razvitega kmetijstva in 
Zivinoreje dokaj bogata, nima 
pa dovolj velike in primerne 
ponudbe s pohistvom. Z otvo
ri.tvijo Lesni!lline nove poslo
valnice smo prebivalcem Sam
bora in okolice izboljsali ka
kovost ponudb pri izbiri po
hiStva in resili problem zapo
slitve novih delavcev. 

Skladgce zaganega lesa v Jelki 

Prodajalna v Kragu.jevcu je 
razdeljena v dva dela (pro
gram za mlade s konsignacij
sko prodajo raznih aparatov 
in masivni del). Mesto je vec
je kot Sombor, ponudba kon
kurencnih organizacij pa ve
liko slabSa. 

Ob novo urejenih trgovinah 
pa so velikega pomena tudi 
storitve, ki jih lahko ponudijo 
kupcu. 

Lesnina j e v zacetku sep
tembra gostila pestro drusci-

Delo pripravnice v Masivi 

no trinajstih podiplomskih 
studentov iz nekaterih afriSkih 
in azijskih drfav, ki na ho
landskem Raziskovalnem in
stitutu za upravljanje studira
jo III. stopnjo. Pravzaprav so 
to managerji javnih podjetij 
ter vladni predstavniki, ki jih 
zanima upravljanje drzavnih 
oziroma javnih podjetij. 

V Ljubljana so prisli na po
vabilo Mednarodnega centra 
za podjetja v druzbeni lastni-

ni v dezelah v razvoju, da bi 
na enotedenskem seminarju 
spoznali dejavnike, ki vpliva
jo na uspesnost poslovanja 
javnih podjetij. 

ALPLES je izdelal :novo si
stemsko pohistvo Dom 
oreh, ki ga je prvic predsta
vil avgusta na sejmu v Kra
nju. S pohistvom lahko opre
mimo celotno stanovanje, od 
spalnice, dnev.ne sobe, otroske 
sobe, jedilnice do predsobe. 

V bistvu gre pri tern pohist
vu Z? preobleko sistema Dom 
- le-ta je bil izdelan v hrast 
m ikrofoliji, sicer pa enak 
Dom - orehu. 

Alples steje med najuspes
nejse v zadtnjih letih na sej
mih v Zagrebu. Letos so ime
li okoli 130m2 urejenega raz
stavnega Poudarek 
pri predstavitvi je bil na no
vern preoblecenem programu 
DOM-OREH, ki so ga pred-

stavili s sedmimi ambienti, od 
dnevne sobe, spalnice, ot-roske 
sobe, samske sobe, do jedil
nice ter predsobe. Poleg no
vosti so del razstavnega pro
stora zapolnili z ambienti 
Triglava ter garniturami DAN
NOC in Zlit Trzic. Prejeli so 
tudi priznanje »Mobil opti
mum 87« za uspesno razvit 
finalni izdelek lesne industrije. 

NOVOLES je od 10. do 20. 
avgusta organiziral veliko ak
cijsko prodajo Novolesovega 
proizvodnega programa. Nudi
li so ugodne prodajne pogoje 
kot npr. brezobrestni kredit 
na 6 in 9 obrokov, ter 20-od
stotni popust pri gotovinskem 
placilu, za kar so potros
niki pokazali izredno veliko 
zaniman1je. Na razprodaji so 
iztrzili okrog 30 milijard. Naj
vecje povprasevanje je bilo po 
programu KOLPO-SAN, ki je 
sel tudi dobra v promet. Za 
ostale proizvode, kot so spal
nioe in jedilnice, je bilo sicer 
povprasevanje zelo veliko, 
vendar morebitni kupci zara
di visoke cene teh izdelkov ni
so bili kreditno sposobni. 
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ELAN - Nujnost ustanav
ljanja lastnih prodajnih firm 
v tujini so v Elanu spoznali 
ze pred mnogimi leti. Ker je 
to financno in organizacijsko 
zahtevna naloga, ni bilo moz
no realizirati vee takS.nih pro

bkorati. Tako je prisla 
ustanovitev lastne oziroma 
skupne firme z Alpino Ziri, 
pod imenom A &E Gmbh v 
Imyu (Baden - Wiirttem
berg) na vrsto leta 1983. Da 
bi bila to pravilna odlocitev, 
potrjuje iz leta v leto nara
scajoca prodaja smuci, ki je 
dosegla ze skoraj 5-odstotni 
tr.lni delez. 

STOL iz Kamnika bo v 
Ljubljani ob Celovski cesti od
prl novo prodajno mesto. Pro
store bo dobil tik ob cesti, 
pod hotelom Bellevue v prit
licju nove vecnamenske zgrad
be. Prostori, kjer bo poseben 
prostor namenjen tudi skladi
scenju, bodo dokoncani okrog 
Dneva republike. Predtnost no
vega centra so vecji prostori, 
ki so tudi veliko blize sredi
scu mesta kot dosedanji. 

Na vrsti je programska oprema 
Racunalniska oprema, ki smo jo delno nabavili konec lanske

ga leta in v zacetku letosnjega, v glavnem vsa ze deluje. Tezave 
imamo se s terminalsko povezavo s Tozdom Jelka, ker je oprema 
kupljena pri razlicnih proizvajalcih in zahteva nekaj vee poglob
ljenega dela specialistov za komunikacije. 

Na zalost moramo ugotovi
ti, da nismo resili problemov 
propustnosti racunalnika v 
toliksni meri, kot smo prica
kovali. z vecjim racunal.:niJkom 
smo sicer pridobili na hi:trosti 
in zmogljivost i, seveda pa smo 
istocasno podvojili stevilo ter
minalov in s tern zasedenost 
racunalnika. Ravno zaradi bi
stveno vecjega stevila -termi
nalov so se drugje pokazala 
ozka grla. S povecanjem ob
sega smo prisli do zakljucka, 
da nam lahko nekatere prob
leme resi le nov operacijski 
sistem na sedanjem racunal
niku. Le-ta naj bi omogocil 
vecj i nad dogajanjem 
v terminalski mreZi in :na ra
cunalniku sploh. S tern bi lah-

ko delavci v racU!Ilskem cen
tru z drugacno razmestitvijo 
podatkov optimalno vplivali 
na hitrost delovanja racunal
nika. 

Druga bistvena prednost no
vega operacijskega sistema pa 
bi bila locitev terminalov, ki 
so v produkciji s terminali, 
potrebnimi za razvoj progr a
mov. S tern korakom bi bist
veno zmanjsali zastoje pri de
lu s terminali, ki zadnje case 
niso ravno redek pojav. 

Nov operacijski si.stem bo 
zahteval malenkost vee sred
stev, nekoliko tezje pa bo 
speljati maratonski postopek 
nabave iz tujine. 

S. F.erfila 

19. JUGOSLOVANSK.I POKAL V GIMNASTIKI IN 14. 
REPUBLISKI PIONIRSKI POKAL BOSTA V CERKNICI 

Organizator 19. jugoslovanskega pokala v gimnastiki za clane 
in clanice in 14. slovenskega pionirskega pokala v gimnastiki 
bo letos Zveza telesnokulturnih organizacij obcine Cerknica. 

Tekmovanje bo potekalo 19. in 20. decembra v sportni dvo
rani v Cerknici. UdeleZilo se ga bo 16 najboljsih clanov, 16 
clanic, 16 pionirjev in 16 pionirk. Organ1izacijski odbor, ki steje 
11 clanov in katerega predsednik je Franc Jeselnik, je ze pri
ce! s svojim delom. 

Generalni pokrovitelj tekmovanja bo Integral DO SAP Tozd 
N otranj ska-Cerk.nica. 

Spored tekmovanja bo naslednji: 

- 19. decembra ob 10. uri - mnogoboj piamrJev in pionirk; 

- 19. decembra ob 16. uri - mnogoboj clanov in clanic; 

- 20. decembra ob 10. uri - finalno tekmO'Janje clanov, cla-
nic, pionirjev in pionirk. 

Vse ljubitelje gimnastike obvescamo, da bo vstop prost in 
zelimo, da si v kar najvecjem stevilu ogledajo to prire
ditev, ki bo zagotovo popestrila telesno kulturni utrip na tern 
koscku Notranjske. F. Tursic 








